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Zápis z jednání Komise Rady hl. m. Prahy pro sport dne 27.2.2019 
 
Přítomni: 
 
Předseda: Ing. Ladislav Kos 
Členové: Bc. Vojtěch Pavlík, Mgr. Petr Bříza, Martin Tománek, Ing. Vladimír Čapek, Ing. Jaroslav 

Chvalný, Jiří Ježek, Stanislav Nekolný, MBA, PharmDr. Petr Fifka 
Omluveni:  
Prezentující hosté: Michal Konečný, generální sekretář České basketbalové federace 
Tajemník: Mgr. Lucie Němcová, M.A. 
 
1. Schválení programu jednání a volba ověřovatele zápisu. 
 
Jednání zahájil předseda Ing. Ladislav Kos ve 13.00 hod., přivítal přítomné a seznámil je s programem 

jednání. 
 
Usnesení: Komise odsouhlasila program jednání komise RHMP pro sport dne 27.2.2019.  
 
Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 
 
Následně dal předseda hlasovat o ověřovateli zápisu. 
 
Usnesení: Ověřovatelem zápisu komise RHMP ze dne 27.2.2019 je Ing. Vladimír Čapek. 
 
Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 
 
2. Projednání dopisu členů komise k financování sportu z rozpočtu hl. m. Prahy. 
 
Předseda poté uvedl projednávání dalšího bodu programu, kterým je dopis předsedům zastupitelských 

klubů při ZHMP ve věci financování sportu na území hl. m. Prahy. Dopis veřejnosti přečetl a detailně 

představil člen komise pan Bříza. Následně dal předseda hlasovat o jednotlivých usnesení v rámci 

dopisu. 
 
Usnesení: Komise doporučuje RHMP přesunout v roce 2019 z finančních rezerv RHMP 100 mil. Kč do 

kategorie kapitálových výdajů pro sport a 82 mil. Kč do kategorie běžných výdajů. (Přesné znění návrhu 

dopisu je přílohou č. 1 zápisu). 
 
Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 
 
Usnesení: Komise doporučuje RHMP zafixovat z rozpočtu HMP objem min. 1% pro oblast podpory a 

rozvoje pražského sportu pro roky 2020 – 2022. (Přesné znění návrhu dopisu je přílohou č. 1 zápisu). 
 
Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 

 

Závěrem dal předseda hlasovat o dopisu jako celku a o jeho významu pro další jednání v rámci Rady a 

Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
 
Usnesení: Komise schvaluje znění dopisu a vyzývá předsedy zastupitelských klubů HMP, RHMP, a 

Výbor ZHMP pro zdravotnictví a sport ke spolupráci při prosazení bodů uvedených v dopise a k podpoře 

usnesení z dopisu vycházejících. 
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Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 
 
3. Projednání návrhů Partnerství hl. m. Prahy při pořádání akcí v oblasti sportu na rok 2019. 
 
Předseda představil sportovní subjekty, které jsou navrženy k přidělení Partnerství na rok 2019, včetně 

výše navržené podpory. Následně vyzval členy komise k nahlášení případného střetu zájmů před 

hlasováním o konečném návrhu. Ke střetu zájmů se přihlásil jako jediný Jaroslav Chvalný (Prague 

Handball Club, z.s.). 
 
Usnesení: Komise souhlasí s navrženou finanční podporou v rámci Partnerství hl. m. Prahy při pořádání 

akcí v oblasti sportu na rok 2019 a doporučuje Výboru pro zdravotnictví a sport ZHMP návrh v tomto 

znění také schválit. (Přesné znění návrhu je přílohou č. 2 zápisu). 
 

Hlasování: 8 pro - 0 proti - 1 se zdržel. 
 
4. Prezentace České basketbalové federace. 
 
Předseda uvedl následující bod jednání, kterým byla prezentace pana Konečného, generálního sekretáře 

České basketbalové federace, k tématu kandidatury ČBF na pořadatele základní skupiny ME mužů 2021 

v Praze. ČBF žádá HMP o kladné stanovisko k pořadatelství a pan radní Šimral požádal členy komise o 

předchozí vyjádření. Případné usnesení komise, které bude tuto žádost podporovat, bude připojeno k 

oficiálnímu dopisu pana radního Šimrala adresovanému mezinárodní basketbalové federaci FIBA. 
 
Do navazující diskuze se přihlásil pan Chvalný s dotazem k celkovému financování akce. Pan Konečný 

představil částky, tj. 154 mil. Kč celkové náklady akce, 25 mil. Kč požadavek na rozpočet HMP do roku 

2021. Dále se do diskuze přihlásil pan Bříza a pan Fifka, kteří apelovali na uzavření separátní smlouvy, 

která nebude zasahovat do prostředků alokovaných pro sport na rok 2021 (vyjma prostředků, které 

případně budou do kapitoly 04 převedeny navíc na financování ME mužů 2021 v Praze). 
 
Usnesení: Komise podporuje kandidaturu ČBF na pořadatele základní skupiny ME mužů 2021 v Praze 

a zároveň doporučuje Radě hl. m. Prahy udělit akci záštitu a uzavřít separátní smlouvu o podpoře akce, 

která nebude zasahovat do prostředků alokovaných pro sport v roce 2021. 
 
Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 
 
5. Projednání návrhu programu II. Rozvoj sportovní infrastruktury, podprogramu II.B. Podpora 

plaveckých bazénů a zimních stadionů.  
        
Předseda uvedl přehled projektů s hodnocením odboru SML, a s finančními návrhy komise. Ke střetu 

zájmů v tomto programu se nikdo nepřihlásil. 
 
Usnesení: Komise souhlasí s navrženou finanční podporou v podprogramu II.B. Podpora plaveckých 

bazénů a zimních stadionů a doporučuje radnímu Šimralovi návrh v tomto znění předložit RHMP. 

(Přesné znění návrhu je přílohou č. 3 zápisu). 
 

Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 
 
6. Projednání návrhu programu II. Rozvoj sportovní infrastruktury, podprogramu II.C. Provoz 

ostatních sportovišť. 
 
Předseda uvedl přehled projektů s hodnocením odboru SML, a s finančními návrhy komise. Ke střetu 

zájmů v tomto programu se nikdo nepřihlásil. Do navazující diskuze k tomuto bodu se přihlásila paní 
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Šachová (odbor SML), která představila dodatečné materiály k podpoře Bohemians Praha 1905, a.s., tj. 

nájemní smlouvu a program využití stadionu Ďolíček. Dále se ke slovu přihlásil Michal Fišer, 

místopředseda Pražského fotbalového svazu, který požádal členy komise o přidělení finančních 

příspěvků na provoz pro všechny fotbalové areály na území HMP, včetně Ďolíčku. Člen komise pan 

Tománek navrhl změnu v podkladech odboru SML, tj. navýšení podpory Bohemians Praha 1905, a.s., 

v podprogramu II.C. Provoz ostatních sportovišť z 0 Kč na 200 tis. Kč. Předseda dal o tomto návrhu 

hlasovat. 
 
Usnesení: Komise souhlasí s navrženou finanční podporou v podprogramu II.C. Provoz ostatních 

sportovišť a doporučuje radnímu Šimralovi návrh v tomto znění předložit RHMP. (Přesné znění návrhu 

je přílohou č. 3 zápisu). 
 

Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 
 
Závěrem dal předseda hlasovat o souhrnných usnesení pro program II. Rozvoj sportovní infrastruktury. 
 
Usnesení: V podprogramu II. C. a II. B. doporučuje komise Radě hl. m. Prahy uzavřít jen jednoleté 

smlouvy pro rok 2019, vzhledem ke změnám připravovaným v rámci nové koncepce sportu pro 

nadcházející roky. 
 
Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 
 
Usnesení: V návaznosti na avizovanou přípravu nové koncepce sportu doporučuje komise Radě hl. m. 

Prahy ukončit veškeré tříleté smlouvy v podprogramech II.B. a II.C. ke dni 31.12.2019. 
 
Hlasování: 9 pro - 0 proti - 0 se zdržel. 
    

7. Diskuze, různé. 
 
Předseda otevřel diskuzi členům komise a veřejnosti. Do diskuze se nikdo nepřihlásil. 
 
Ve 14:15 hod. předseda zasedání komise Rady hl. m. Prahy pro udělování grantů v oblasti sportu a 

tělovýchovy ukončil s tím, že o následujícím termínu veřejného jednání grantové komise budou členové 

i veřejnost s předstihem informováni. 
 

 

 

 

 

 

 

 ____________________  _________________ 

 Ing. Ladislav Kos   Mgr. Lucie Němcová, M.A. 

 předseda    tajemnice 

 

 

  


